

## VARIOLE

### Asie

*URSS: Tadjikistan.* — L'Organisation a été informée le 9 octobre, par télégramme, qu'un cas de variole, confirmé par le laboratoire, était signalé le 26 septembre chez un enfant de 14 mois, dans la zone de Kirovabad (région de Stalinabad) près de la frontière afghane. Une enquête est en cours pour déterminer la source de l'infection. Les mesures d'isolement et de prévention ont été prises.

Cette information a été diffusée dès le 10 octobre dans le *Bulletin épidémiologique radiotélégraphique quotidien* de l'OMS.

## SMALLPOX

### Asia

*USSR: Tajikistan.* — The Organization was informed telegraphically on 9 October of a smallpox case, in a child aged 14 months, reported on 26 September in Kirovabad area (Stalinabad region) near the Afghanistan border. The diagnosis was confirmed by the laboratory. Investigation is being made to determine the source of the infection. Necessary measures, including isolation of contacts, have been taken.

This information was broadcast in the *WHO Daily Epidemiological Radiotelegraphic Bulletin* beginning 10 October.

---